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Zápis č. 10/2022 z porady Komise pro ubytování a stravování (KUS) na UTB ve Zlíně, 

konané dne 30. 6. 2022 

 

Přítomni: 

Mgr. Martina Bučková, Ph.D. (zástup za prof. Mlčka), Bc. Dominik Gerža, 

doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D., Ing. Zuzana Lazárková, Ph.D. (zástup za doc. Pachlovou), 

Bc. Michal Navrátil, Mgr. Marek Prokop, Ing. Magdaléna Rybová, Petr Sedlář, 

Miroslava Trňáková 

 

Omluveni: 

prof. Ing. Jiří Mlček, Ph.D., doc. Ing. Vendula Pachlová 

 

Program jednání: 

- Seznámení s novými členy komise 

- Kontrola úkolů 

- Situace v KMZ, plány 

- Diskuze 

 

Před zahájením jednání Komise pro ubytování a stravování (dále jen „KUS“) byli členům komise 

představeni noví členové: 

 Ing. Magdaléna Rybová (Akademický senát – studenti) 

 prof. Ing. Jiří Mlček, Ph.D. (Akademický senát – akademici) 

 Bc. Dominik Gerža (Studentská unie) 

 Petr Sedlář (šéfkuchař KMZ) 

 

Odcházejícím členům komise (Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., BcA. Quang Milan Nquyen, 

Mgr. Adam Utíkal) bylo vyjádřeno poděkování za jejich aktivní přístup a podněty pro efektivní 

činnost KMZ. 

 

Bylo zkontrolováno plnění úkolů z předchozí porady. Některé byly vyřešeny, u ostatních se 

na vyřešení pracuje. (potvrdil p. Navrátil a doc. Knápková). 

 

Ředitel KMZ, p. Navrátil, informoval členy komise o dotazníkovém šetření probíhajícím již 

několik měsíců v prostorách KMZ. Strávníci mají možnost vyjádřit se denně při odchodu ze 

stravovacích prostor o kvalitě jídla, a to formou jednoduchého krátkého dotazníku.  

Dotazníkového šetření se účastní průměrně 100 strávníků měsíčně, což vedení KMZ považuje za 

velmi pozitivní číslo. 

Výsledkem tohoto šetření jsou kladné ohlasy na stravu, přístup kuchařů/kuchařek na výdeji a na 

nabízený sortiment jídel. Časté jsou dotazy na velikost porcí a fronty v prostoru U4. 

Častými jsou v dotaznících také podněty na vegetariánská/veganská jídla, tato se ve výrobě menzy 

připravují jak ve formě hotových jídel, tak i minutek (potvrdil také šéfkuchař Sedlář). 

Vedení KMZ rádo přijímá pozitivní i negativní hodnocení, jsou potřebná pro další efektivní rozvoj 

stravovacích a ubytovacích služeb na UTB (potvrdil Bc. Gerža – z pohledu studentů). 

 

Doc. Knápková shrnula obecně výsledky dotazníkového šetření prováděného pravidelně v rámci 

hodnocení kvality výuky za letní semestr AR 2021/2022. V oblasti nazvané technické připomínky 

uvádějí studenti obecné připomínky k semestru. Hodnocení menzy bylo ve většině případů 
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hodnoceno velmi pozitivně, diskutovány byly především návrhy na prodloužení otevírací doby 

bufetu U2, možnosti vzniku bufetu na U15 a U18. 

Otevření bufetu na U15 bylo podpořeno i ze strany Dr. Lazárkové a Dr. Bučkové. Všechny návrhy 

budou ze strany KMZ pečlivě zváženy, pro realizaci by bylo nutné zakoupení objednávkového 

systému, tedy je nutné také řešit financování tohoto prostoru, personálu a zařízení. 

 

Bufet na U2 byl vybaven novými technologiemi pro výrobu čerstvých pokrmů, na žádost 

zaměstnanců FaME bude tento prostor nově otevřen až do 16 hod.. KMZ má zájem o zprovoznění 

tohoto prostoru i v době konání různých akcí, zváží také otevření bufetu v sobotu, kdy jsou na 

FaME studenti kombinované formy studia. Ze strany zaměstnanců je značný zájem o tento 

stravovací prostor. 

 

Vedení KMZ plánuje vyhlásit výběrové řízení na Provozovatele automatů s občerstvením 

v prostorách UTB. Hlavním požadavkem bude sortiment čerstvých jídel. KMZ chce mít vliv na 

nabízený sortiment v automatech. 

 

KMZ eviduje stále vyšší zájem o balená (sterilizovaná) jídla. Původní záměr byl pouze doplňkový 

prodej, ovšem studenti i zaměstnanci kupují stále více těchto „balených“ jídel. P. Navrátil 

připomněl možnost vracení skleněných lahví, které KMZ vykupuje zpět. 

 

KMZ v rámci propagace spolupracuje se studentem FMK, který připravuje videa pro Facebook 

KMZ. Dále nabízí šéfkuchař KMZ, p. Sedlář, možnost různých debat, přednášek a sezení na 

stravovací témata.  

Ing. Rybová navrhla pořádat akce, kde by se studenti setkali s vedením KMZ a mohli diskutovat 

na téma spojená se stravováním a ubytováním. Vedení KMZ zváží zavedení podobné akce. 

 

Doc. Knápková požádala vedení KMZ o rozeslání informačního newsletteru pro zaměstnance 

UTB, který bude obsahovat informace o prodloužení provozu bufetu U2, a dále možnosti 

objednávat a vyzvedávat jídla na konkrétních budovách. 

 

V rámci navazování spolupráce a zlepšování služeb KMZ (inspirace, nové technologie, kontakty) 

plánuje ředitel, p. Navrátil, služební cesty na partnerské zahraniční menzy pro vedení KMZ. Lze 

také pro tyto účely využít programu Erasmus pro zaměstnance (informovala doc. Knápková), je 

třeba to komunikovat s Mezinárodním oddělením. 

 

V dlouhodobém plánu KMZ je také velká rekonstrukce výdejny i výrobny U4, kde je třeba 

zakoupit a vyměnit technologické vybavení. KMZ současně připravuje plán financování. 

 

Šéfkuchař KMZ (p. Sedlář) informoval členy KUS o novém aktuálním úspěchu Menzy UTB 

v soutěži Mezinárodní mistrovství menz, kde menza UTB získala 2 ocenění (1.místo v kategorii 

Týmová práce, 3. místo v kategorii Menu). Doc. Knápková poděkovala za celou KUS panu 

Sedlářovi za příkladnou reprezentaci menzy UTB. 

Ředitel KMZ, p. Navrátil, informoval také o úspěšné realizaci cateringu pro Zlínský filmový 

festival pod vedením Jakuba Bakalíka, obchodního manažera KMZ.  

 

Ředitel KMZ, p. Navrátil, informoval dále členy KUS o stavu ubytování na UTB.  

Blíží se dokončení rekonstrukce a převzetí budovy U7 (Koleje Štefánikova), kde každý 2lůžkový 

pokoj získal své vlastní sociální zařízení, a také je nově zřízena kuchyňka pro každé 2 pokoje. 

Dokončení této rekonstrukce přinese nových 160 lůžek pro studenty UTB. 

V této budově vznikne také Studentský klub, kde si studenti mohou objednávat nově i snídaně, a 

také posilovna. 



3 

 

KMZ prodloužilo smlouvu MSI, a také dojednalo novou smlouvu s hotelem GARNI Zlín, získalo 

tak nových 170 lůžek. Celkově již KMZ UTB disponuje 1150 lůžky. V prostoru hotelu GARNI 

bude zaveden systém na karty UTB, tedy i v restauraci mohou studenti platit prostřednictvím 

svých karet. Nabídka jídel v restauraci hotelu GARNI nebude totožná s nabídkou menzy UTB. 

 

V rámci humanitární pomoci studentům z Ukrajiny nabídlo vedení KMZ výhodnější podmínky 

pro ubytování.  

 

Nově byly zavedeny pravidelné měsíční kontroly pokojů na kolejích, a studenti mají také nově 

možnost ohlašovat veškeré závady do systému ISKAM. Na základě těchto hlášení zařizuje vedení 

KMZ údržbu a opravy. 

 

KMZ také dlouhodobě plánuje zakoupení a instalaci nového kamerového systému do prostoru 

kolejí, je ovšem třeba nejdříve vyřešit otázku GDPR. 

 

Informace o cenách za ubytování na kolejích KMZ jsou k dispozici na webových stránkách KMZ, 

pro zaměstnance, kteří dojíždí na UTB nepravidelně (komise, zkoušky, jednání) nabízí KMZ 

zvýhodněné ceny ubytování. 

 

Ubytovatelky KMZ pravidelně informují studijní referentky všech fakult o aktuální situaci na 

kolejích UTB, aby mohly co nejlépe informovat studenty příslušné fakulty. 

 

Členové komise vyslovili pochvalu celému týmu KMZ za efektivní provoz, péči o studenty a 

zaměstnance a již zmíněnou příkladnou reprezentaci UTB. 

 

 

 

 

Ve Zlíně dne 30. 6. 2022 

 

Zapsal: Mgr. Marek Prokop 

 

 

Připomínkovali a verifikovali:  

 

doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D., prorektorka pro vnitřní a vnější vztahy 

Bc. Michal Navrátil, ředitel Kolejí a menz 


